
THE MANITOBA PUBLIC INSURANCE CORPORATION ACT
(C.C.S.M. c P215)

Automobile Insurance Certificates and Rates Regulation, amendment

Regulation 101/2005
Registered June 29, 2005

Manitoba Regulation 289/88 R amended

1 Schedule A of the *Automobile Insurance Certificates and Rates Regulation, Manitoba Regulation 289/88 R*, is amended by this regulation.

2(1) Column 1 is amended in the entry "Speeding in excess of 49 km per hour over the maximum speed permissible in the place" by adding "or 95(1.2)" after "95(1)".

2(2) Column 1 is amended in the last entry by adding "76.1(4)(a) and (b)," after "72,".

Coming into force

3(1) Subject to subsection (2), this regulation comes into force on the day it is registered under *The Regulations Act*.

3(2) Subsection 2(1) comes into force on the same day that subsection 95(1.2) (speed when workers or equipment present) of *The Highway Traffic Act*, as enacted by section 10 of *The Highway Traffic Amendment Act*, S.M. 2004, c. 30, comes into force.

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE DU MANITOBA
(c. P215 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les certificats et les tarifs

Règlement 101/2005
Date d'enregistrement : le 29 juin 2005

Modification du R.M. 289/88 R

1 Le présent règlement modifie l'annexe A du *Règlement sur les certificats et les tarifs*, R.M. 289/88 R.

2(1) La colonne 1 est modifiée, dans le point intitulé « Excès de vitesse – plus de 49 kilomètres à l'heure au-dessus de la vitesse maximale permise dans le lieu », par adjonction, après « 95(1) », de « ou 95(1.2) ».

2(2) La colonne 1 est modifiée, dans le dernier point, par adjonction, après « 72, », de « 76.1(4)a) et b, ».

Entrée en vigueur

3(1) Sous réserve du paragraphe (2), le présent règlement entre en vigueur le jour de son enregistrement en vertu de la *Loi sur les textes réglementaires*.

3(2) Le paragraphe 2(1) entre en vigueur en même temps que le paragraphe 95(1.2) du *Code de la route*, édicté par l'article 10 de la *Loi modifiant le Code de la route*, c. 30 des *L.M. 2004*.